
 
 
 
 
Številka:  031-0004/2023-5 
Datum:  12.06.2024 
 
 

ZAPISNIK 1. SEJE VAŠKEGA ODBORA 2024 
Videm, Dol, 

ki je potekala 20. maj  med 18.00 in 19.30 uro. 
 

Prisotni člani VO: Maruša Klemenčič, Branko Tekavc, Ana Čabrilo in Irena Auersperger 
Seja je sklepčna. 
V pripravi na sejo se člani VO seznanijo z rezultati  participativnega proračuna. 
DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnikov 2023  
2. Participativni proračun 
3. Občinska celostna prometna strategija (OPCS)  Dol pri LJ 
4. Pobude 
5. Razno  

 
Ad 1 
Pregledali smo zapisnike VO 2023.  Ugotavljamo, da so bili vsi predlogi iz leta 2023 ustrezno naslovljeni. 
Ponovno bi izpostavili temo, ki je ostala odprta zaradi takrat še neizbranega novega ravnatelja OŠ Janka Modra. 
In sicer nas zanima ureditev nogometnega igrišča z umetno travo za OŠ Janka Modra in reševanje tamkajšnjega 
problema s smetmi. Predlagamo poostren nadzor varnostnih obhodov, ki bi po našem mnenju prispevali k 
zmanjšanju smetenja območja.  
 
Ad 2  
Pregledamo izide Participativni proračun 2024, Videm/ Dol. Glasovanja se udeleži 9 občanov , kar je najnižje 
med vsemi vaškimi odbori. Člani VO izražamo zaskrbljenost . Vsi se strinjamo, da je največji problem časovno 
okno za glasovanje. Samo en dan do 17.00 in še to je ura, kjer občani, ki so zaposleni v Ljubljani težko ulovijo.  
Predlog je, da se glasovanje izvede vzporedno s kakšnim od dogodkov, ki se odvija v občini. Najmanj kar lahko 
pa se odprejo dodatni popoldanski termini za glasovanje. 
Za prihodnje leto se odločimo, da bomo aktivneje vključili šolo tako pri idejah kot pri glasovanju (prvenstveno 
obveščanje preko predstavnikov Sveta šole) . 
VO zanima ali se preostanek sredstev do (razlika med 20.000 in 13.600 € za izglasovane projekte v 2024) 
prenaša v naslednja leta oz se lahko kako koristi v sklopu dodatnih predlogov občanov/VO? 
 
VO ugotavlja, da med predlogi ni takšnih, ki so namenjeni starejšim občanom. Pri tem sklenemo, da smo 
pripravljeni pomagati k pisanju vlog za občane, ki jim izpolnjevanje vlog predstavlja oviro pri sodelovanju v  
participativnem proračunu. 
 
Ad 3 
VO se seznani z vabilom pri pripravi Občinske celostne prometne strategije (OPCS)  Dol pri LJ. Sklenemo, da se 
vsaj eden od članov aktivno udeleži srečanj. 
 
Ad 4 
VO sprašuje oz spodbuja k izvedbi programov po vzoru občine MOL V šolah spodbujamo športno aktivnost » 
Mestna občina Ljubljana.  
VO ugotovi, da so bili v občini že dobro obiskani projekti npr učenje vožnje na PUMPTRACK, ki so bili deloma 
sofinancirani s strani občine. Predlagamo, da se aktivnost ponovno izvede. Seveda se razmisli tudi npr. tečaju 
tenisa za katerega imamo infrastrukturo ali tečaju rolanja za osnovnošolce. Prav tako se zdi neizkoriščena 
plezalna stena ob šoli. Par uvodnih ur plezanja bi gotovo vzpodbudilo k uporabi stene. 
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Občanke in občane bi morali nasploh bolj aktivno spodbujati k aktivnemu preživljanju prostega časa na svežem 
zraku. Ali so za območje naselij Dol in Videm v naslednjih letih predvideni kakšni otoki športa, kjer so 
uporabnikom na voljo zunanje fitnes naprave, trim otoki ter naprave za ulično vadbo? 
Poleg tega nas zanima v kateri fazi je priprava projektne dokumentacije vezana na gradnjo športne dvorane in 
kakšen je status vezan na pridobitev vodovarstvenega dovoljenja. 
 
Ad 5 
Opaženo je odlaganje večje količine smeti za Savo kar nas zelo žalosti saj kaže na nespoštljiv odnos posameznih 
ljudi do okolja. Predlagamo, da se v Pletenicah in na spletni strani objavijo pravila ravnanja z odpadki, 
brezplačna zbirna mesta in  globe za prekrške na področju odpadkov. 
 
Ad 6 
Vezano na prometni režim zaznavamo dve problematiki: 

- po enosmerni cesti, ki pelje mimo OŠ pogosto vozniki vozijo v napačno smer. Predlagamo boljšo 
signalizacijo, ki opozarja na prometni režim; 

- otroci, ki se v šolo vozijo s šolskim avtobusom, vstopajo na avtobus na neurejenih in nevarnih mestih. 
Predlagamo, da se postajne točke šolskih avtobusov označuje z barvno oblikovanimi tablami in stebri. 
Na ta način jih lahko drugi udeleženci v prometu bolje in hitreje zaznajo ter ustrezno prilagodijo hitrost 
vožnje. 

 
 

Ad 7 
Precej občanov je naslovilo problematiko trgovine Mercator glede slabih zalog osnovnih živil in delovnega časa 
delikatesnega dela, ki je časovno omejen. Na koga bi naslovili to problematiko? 
 
 
Zapisala:         Predsednica VO: 
Irena Auersperger        Ana Čabrilo 

                                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


